



KWOLIN
國麗實業



COLOR CHART

METALLIC POWDER COATING

金屬粉末塗料色卡

ISO 9001 & ISO 14001

第四版

METALLIC POWDER COATINGS 金屬粉末塗料

- Products with red marks have no chemical resistance, so it is recommended to apply clear powder coatings for protection.
- 紅點標示為非耐化銀製作，使用時建議加以金油保護。



0-22352SB

Silky White 白閃銀



0-1324S

Fog Silver Sparkle 閃銀



DP-4511SNB

Rose Gold Metallic Glitter 玫瑰金



K-5257CSB

Steel Silver Metallic 閃銀



0-2478AB (RAL9023)

Pearl Dark Grey 銀



● **K-5510SCB**

Honey Yellow Metallic 黃金閃銀



K-1320SB

Sparkle Silver 亮白金



DP-5824SNB (RAL1035)

Pearl Beige Metallic 香檳金



K-5244CB

Rush Yellow Metallic 黃金閃銀



● **K-1136SB**

Grey Silver 閃銀



K-21711SNB

Titanium Beige Metallic 灰閃銀



K-9635CB

Bronze Metallic 黑底珍珠



0-200SB

Aluminum Sparkle 閃銀



0-81208CNB

Atlaszeder 晶鑽棕



K-9485CB

Rush Black Metallic 星辰黑

The colors of color chart are for reference only. The exact color may be affected by the baking temperature conditions and the thickness of workpiece. Please test and confirm first before mass production.

色卡顏色僅供參考比對，實際色澤可能因烘烤溫度條件及工件厚薄而不同。請先行測試確認，再予放大量產。



● **K-21565AB**
Grey Silver 灰銀



● **168SB (RAL9006)**
White Aluminum 銀



● **0-22354SNB (RAL9007)**
Grey Aluminum 灰閃銀



● **K-10295SNB (RAL9022)**
Pearl Light Grey 銀



● **K-1206S**
Reflection Silver 閃銀



● **K-20856SB**
Silicon Silver 灰閃銀



● **0-1458SB**
Gris Aluminum 閃銀



● **A16-4XA**
Champagne Silver 銀香檳



● **3909SB**
Soft Grey Sparkle 黑閃銀



● **K-1220AB**
Standard Silver 銀



● **K-8668AB**
Luminous Sand 香檳銀



● **DP-21652CNB**
Mountain Grey Metallic 深灰閃銀



● **K-1403A**
Chrome 電鍍銀



● **K-20306AB (RAL7048)**
Pearl Mouse Grey Metallic 香檳銀



● **K-2472C**
Steel Grey Pearlescent 深灰銀

THE ADVANTAGES OF METALLIC POWDER COATINGS

Beautiful colors are always attractive. Especially, products such as automobiles, motorcycles, bicycles, sports equipment, building materials, home appliances, instruments and furniture decorated with metallic colors are more stunning because they can reflect the light, shadow and color changes of the surroundings.

KwoLin can provide a variety of general colors such as gold, silver, copper, champagne and pearl colors for you to choose. There is no solvent volatilization during the whole process of operating powder coatings. With low carbon emissions, easy operation, high production efficiency, and color stability, they can even be recycled to save costs. Therefore, it is an excellent option for safety and environmental protection.

金屬粉末塗料的優勢

美麗的色彩總是充滿吸引力，其中具有金屬色裝飾的汽機車、腳踏車、運動器材、建材、家電、儀器與家具等產品，因能反射周遭環境的光影及色彩變化，使其更加引人注目。

國麗實業針對金色、銀色、銅色、香檳及珍珠色等基本顏色提供多樣的粉末塗料供您選擇應用。粉末塗料塗裝全程無溶劑揮發，可降低碳排放量，且操作容易、生產效率高、顏色穩定，甚至可回收使用降低成本，為安全又環保的優良選項。



 **國麗實業**
股份有限公司
KWOLIN CO., LTD.



 No. 19, Gongye 15th Rd., Taiping Dist., Taichung City 41154, Taiwan
41154 台中市太平區德隆里工業15路19號

 TEL: +886-4-2271-6619  EMAIL: kwolin.mail@msa.hinet.net

 FAX: +886-4-2271-3099  WEB: www.kwolin.com.tw

Colors here are all in stock. If there is no your ideal color, it is welcomed to contact us for color proofing.

此為庫存色卡，若無您所需顏色，亦歡迎對色打樣開發。

INNOVATION, SHARING, TRUST. 創新、分享、信任